
Înaintea „clasicului“ 
cu rivala tradiţională 

din Bucureşti, Ştiinţa a 
anunţat trei transferuri 

de lei noi (Samuel Teles, 
Mihnea Rădulescu  
şi David Matei), iar 

acesta e doar începutul. 
Deja calificaţi în cupele 

europene, ne luăm la 
revedere de la voi cu 

promisunea că vom da 
totul pentru un final 
frumos de sezon şi 

vom reveni mult mai 
puternici în următorul.

SÂMBĂTĂ, 24 MAI 2025, 
ORA 21:00

SUPERLIGA, ETAPA X 
(PLAYOFF)

STADIONUL  
„ION OBLEMENCO“

DERBY CU GÂNDUL 
LA VIITOR



Ş T I I N Ţ A  L A  Z I

Dezamăgiţi 
de finalul 
de sezon, 
dar în plină 
campanie de 
întărire pentru 
următorul 
l	Principalul acţionar, Mihai Rotaru, s‑a declarat dez‑

amăgit de acest sezon: „Sunt decepţionat, aveam 
speranţe mult mai mari, ne doream campionatul şi 
cupa. Cred că bara aceea a lui Mora din meciul cu 
FCSB ne‑a tras mult în jos, acolo s‑a rupt ceva la 
nivel mental. La fel şi în dubla cu CFR, când nu ne‑a 
ieşit nimic. Obiectivul principal pe termen scurt este 
intrarea în grupele Conference League, de aceea şi 
încercăm să rezolvăm transferuri cât mai repede.“



l	Mirel Rădoi: „O partidă importantă pentru ambele 
echipe, dar mai ales pentru noi, deoarece jucăm în 
faţa propriilor suporteri. Contează de asemenea, şi 
pentru noi şi pentru Dinamo, că putem termina pe 
un loc mai bun în caz de victorie. Cu tot respectul 
pentru cei de la Rapid, au multe probleme de lot 
şi nu cred că U Cluj poate rata victoria, dar noi tot 
sperăm până la final la podium. E clar că toţi sun‑
tem nemulţumiţi de poziţia actuală, dar trebuie să 
acceptăm realitatea, cred că acestea au fost limi‑
tele noastre în actualul sezon.“

l	Rădoi a explicat puţin şi strategia de transferuri, 
asupra căreia Mihai Rotaru a declarat deja că 



antrenorul şi managerul sportiv Mario Felgueiras 
au mână liberă: „Am încercat să rezolvăm repede 
aceste prime transferuri deoarece, dacă am fi întâr‑
ziat, s‑ar fi ajuns la o licitaţie între mai multe cluburi 
şi preţul jucătorilor ar fi crescut. Ne vom decide şi 
la alţii în funcţie de ce jucători vor pleca în aceste 
zile.“ Antrenorul nostru a negat iarăşi că ar fi inte‑
resat de Denis Alibec şi spune că nu ştie de unde 
a apărut acest zvon.

l	Toţi cei patru jucători deja veniţi sau care urmează 
să vină la Craiova vor întări mijlocul terenului, semn 
că acela este compartimentul de care Rădoi a fost 
nemulţumit în această primăvară. În presă se dis‑
cută deja şi despre negocieri cu un al cincilea mij‑
locaş, craioveanul Tudor Băluţă, dar acestea nu au 
fost confirmate de nimeni din conducere.

l	Echipa de tineret a Universităţii Craiova joacă mâine, 
25 mai, pentru Cupa României de Tineret. Tinerii 
lei vor întâlni Concordia Chiajna, într‑o finală pro‑
gramată la ora 11:00 şi transmisă live de FRF.tv. 
Echipa de tineret a eliminat deja cei mai periculoşi 
adversari în sferturi (când am dispus cu 6‑0 de deţi‑
nătoarea trofeului, U Cluj), respectiv în semifinale, 
când am eliminat Farul (2‑1, cu gol marcat în pre‑
lungirile partidei de Nicuşor Stana). Chiajna e sur‑
priza competiţiei, fiind o echipă care a evoluat în 
playout‑ul Ligii de Tineret. Ilfovenii i‑au eliminat în 
semifinale pe cei de la Csikszereda.



l	Clubul nostru a decis să sărbătorească mai devreme, 
chiar în această seară, Ziua Copilului 2025. Astfel, 
puştii cu vârste de până la 14 ani vor beneficia de 
acces liber la derby‑ul de astăzi.

l	Viitorul sezon de Superliga este programat să 
înceapă în weekend‑ul 13‑15 iulie. Astfel, Ştiinţa va 
avea deja două etape jucate din următorul campi‑
onat, atunci când va debuta în preliminariile Con‑
ference League. Partidele tur‑retur din turul 2 al 
calificărilor CL se vor disputa pe 24 şi 31 iulie, în 
timp ce tragerea la sorţi va avea loc pe 18 iunie. Va 
fi a opta participare în Europa pentru Ştiinţa, în ulti‑
mele nouă sezoane. Universitatea va fi cap de serie 
în turul 2 preliminar şi îşi va pierde acest statut în 
turul 3 preliminar, în caz de calificare. Dar, la fel ca 
în sezonul în care ratam la penaltiuri calificarea în 
grupe, tot cu Rădoi pe bancă, o victorie împotriva 
favoriţilor din turul 3 ne‑ar transforma în capi de 
serie pentru eventualul meci decisiv, din playoff.

l	Mihai Rotaru a declarat că are un „gentlemen’s agre‑
ement“ cu Gheorghe Hagi pentru transferul lui Luca 
Băsceanu.



Adversarii la zi  Dinamo

Una dintre 
revelaţiile 
sezonului, 
dar pierde 
jucători 
importanţi
l	Dinamo e la capătul unui sezon neaşteptat de bun, 

în care rivalizează cu „fraţii“ de la U Cluj pentru 
titlul neoficial de revelaţie a Superligii. Deşi cu pro‑
bleme financiare în continuare, câinii îi datorează 
mult antrenorului croat Zeljko Kopic. Într‑un inter‑
viu recent de pe superliga.ro, acesta a spus, printre 
altele: „Pentru mine, fotbalul este în primul rând un 
joc mental. Pun mare accent pe înţelegerea jocului, 
pe îmbunătăţirea concentrării, a atenţiei şi a capa‑
cităţii de a lua decizii“; „La anul vrem să arătăm 
mai mult, lotul trebuie îmbunătăţit în această vară“; 



„Nu ştim dacă rezolvăm cu insolvenţa, dacă da, ne 
vom propune calificarea în cupele europene“.

l	În acest moment, Dinamo este contra cronometru 
pentru ieşirea din insolvenţă şi implicit pentru primi‑
rea licenţei care le‑ar permite participarea în cupele 
europene în sezonul 2026‑2027. Termenul limită 
de depunere a actelor este de 30 iunie, dar Dinamo 
depinde încă de un proces cu Vasile Şiman, care 
trenează. Şiman le cere un milion de euro în baza 
unui contract cu fostul dinamovist Ionuţ Şerban şi, 
deşi a pierdut procesul iniţial şi i s‑a respins şi un 
recurs, acesta mai are căi de atac şi e de aşteptat 
să încerce tergiversarea deciziei, probabil în spe‑
ranţa unei înţelegeri.



l	Statutul de echipă mai degrabă mică, cu viitor încă 
incert, s‑a făcut simţit la finalul acestui sezon, când 
şi‑au pierdut gratis doi dintre cei mai importanţi 
jucători (pe Selmani şi Homawoo)  şi sunt aproape 
să se despartă şi de Dennis Politic. Extrema stângă 
care a impresionat în ultimele două sezoane este 
pe lista celor de la FCSB, iar dinamoviştii ar fi inte‑
resaţi de un schimb cu Alexandru Musi plus primi‑
rea unei sume de bani, în privinţa căreia cele două 
părţi nu au ajuns încă la un acord. Dacă dinamovi‑
ştii şi‑ar dori un milion de euro, Gigi Becali a decla‑
rat că e dispus să plătească cel mult 500.000.

l	Dennis Politic nu a exclus o plecare la FCSB, dar 
a refuzat să confirme transferul, declarând: „Sunt 
foarte fericit la Dinamo şi mai am doi ani de con‑
tract, nu vreau să vorbesc despre FCSB. Cu mine 
n‑a vorbit nimeni despre asta, nici agentul meu, nici 
domnul Andrei Niculescu.“

l	Dinamoviştii au oficializat şi despărţirea de funda‑
şul veteran Răzvan Patriche, care a jucat şi pentru 
Ştiinţa în sezonul 2013‑2014, când eram în Liga 
II. Ajuns la 39 de ani, Patriche îşi va încheia oficial 
cariera de fotbalist, după meciul de azi.

l	Ca şi Ştiinţa, care a semnat deja cu trei fotbalişti „u 
21“, Dinamo s‑a mişcat şi ea în acest sens, anun‑
ţând semnarea lui Cristian Mihai de la UTA. Mijlo‑
caşul defensiv de 20 de ani a fost titular de drept 



în formaţia lui Rednic în a doua parte a sezonului 
care tocmai se încheie, reuşind un gol şi un assist.

l	Termină sezonul cu patru jucători care au impresi‑
onat, toţi depăşind borna de 3000 de minute jucate 
în acest an: Astrit Selmani (care este ca şi plecat), 
Raul Opruţ şi revelaţiile Eddy Gnahore şi Cătălin 
Cîrjan. Venit de la Rapid vara trecută, Cîrjan a reu‑
şit 8 goluri şi 2 assist‑uri în 2024‑2025 şi a devenit 
unul dintre căpitanii lui Dinamo.

l	Deşi joacă încă pentru un loc 5 care ar însemna un 
plus financiar important, Zeljko Kopic nu pare cu gân‑
dul la meciul din această seară, despre care nu a 
vorbit deloc la conferinţa de dinaintea partidei. „Un 
sezon de care ne putem declara satisfăcuţi, plecăm în 
vacanţă foarte optimişti“, a declarat antrenorul croat. 
El a confirmat şi mai multe absenţe pentru această 
seară, cea mai importantă fiind a lui Eddy Gnahore.

PA R T E N E R I  U N I V E R S I TAT E A  C R A I O V A



Prezentarea 
primelor trei 

transferuri din 
această vară

Mihnea Rădulescu  
Fosta perlă a Petrolului, 
noua speranţă a Ştiinţei

l	S‑a născut şi a crescut la Ploieşti, trecând prin toate 
stadiile cu Petrolul: suporter, copil de mingi, apoi 
fotbalist. La vârsta de doar 8 ani cucerea deja un 
prim trofeu cu formaţia prahoveană. Acesta este 
sezonul în care a explodat în tricoul Petrolului, pen‑
tru care a bifat 5 goluri şi 3 assist‑uri.

l	A bifat deja peste 15 prezenţe la naţionalele de 
juniori ale României, plus două prezenţe la echipa 
de tineret, pentru care a reuşit să şi înscrie un gol 
(foto), în victoria din preliminariile Euro 2025 con‑
tra Muntenegrului. Este considerat unul dintre lide‑
rii generaţiei născută în 2005.



l	L‑a creditat pe Mirel Rădoi drept omul care l‑a con‑
vins să vină la Craiova. Noua noastră extremă şi‑a 
caracterizat antrenorul drept un tip sufletist şi de 
mare caracter, care vorbeşte sincer şi deschis cu 
jucătorii. 

l	Este fiul fostului fotbalist de ligi inferioare Marius 
Rădulescu, celebru pe plan local, în Prahova. Deşi 
şi‑a depăşit deja părintele la nivel profesional, Mih‑
nea păstrează un cult pentru tatăl său, al cărui chip 
îl are tatuat pe braţul stâng.

l	A fost remarcat de selecţionerul Mircea Lucescu 
după ce acesta a participat la un meci amical al 
Petrolului, într‑un cantonament din Antalya de la 
începutul acestui an.



l	Primele lui cuvinte cu leul pe piept: „Ştiu că e presi‑
une la Craiova, dar de aceea am şi ales să vin aici. 
Sunt un jucător mingicar şi abia aştept să ne eta‑
lăm jocul ofensiv, deoarece avem jucători extrem 
de talentaţi şi de creativi.“

Samuel Teles 
Un exemplu de dăruire şi constanţă

l	Mijlocaş central de travaliu, cu forţă şi talie, Teles 
a fost unul dintre titularii de drept ai echipei foarte 



lăudate construită de Dorinel Munteanu la Galaţi, 
pentru care a şi înscris de 4 ori. După oficializa‑
rea transferului la Ştiinţa, ziarul local Monitorul de 
Galaţi l‑a descris drept „o pierdere importantă“.

l	Până să vină în România, în vara anului 2023, Teles 
mai jucase doar în Portugalia natală. A explodat în 
2021, când a devenit un titular de drept în tricoul 
divizionarei secunde Feirense. 

l	Stilul lui harnic şi fizicul bun l‑au făcut să joace în 
Portugalia atât ca mijlocaş central cât şi ca fundaş 
dreapta. Este considerat un fotbalist care se pune 
în slujba echipei, foarte rezistent şi care se acci‑
dentează rar. El nu a suferit accidentări serioase în 
ultimii 4 ani, în care a bifat majoritatea meciurilor 
atât pentru Feirense cât şi pentru Oţelul.

l	A înscris unul dintre cele mai frumoase goluri ale 
sezonului, în victoria Oţelului de la Botoşani de luna 
trecută, din playout. Voleul sec de tip folha seca al 
portughezului, reluare din prima din interiorul care‑
ului, a fost şi singura reuşită a acelei partide.

l	Ce a spus la venirea la Craiova: „Sunt de sufici‑
ent timp în România ca să ştiu că am ajuns la un 
club foarte mare şi sunt fericit să fiu aici. Am fost 
plăcut surprins de Mirel Rădoi, care pare un om 
bun şi ambiţios. M‑aş descrie drept un jucător de 
echipă, un box‑to‑box clasic, care aleargă mult şi 
face ambele faze.“



David Matei 
Pe urmele lui Pedri

l	David Matei este un mijlocaş central de profil ofen‑
siv, scund dar cerebral şi foarte rapid. E comparat 
de foştii lui colegi de la Steaua cu Pedri, mijlocaşul 
Barcelonei cu care David consideră că seamănă 
mult, în ceea ce priveşte stilul de joc.

l	S‑a născut la Bucureşti în vara lui 2006 şi şi‑a înce‑
put junioratul la Dinamo, de la care a fost cumpărat 



de Steaua contra unei sume de 2450 de lei, în 2021, 
reprezentând grila fixă de formare a jucătorului.

l	Are o Ligă a Elitelor U17 câştigată în tricoul Stelei 
şi a debutat şi pentru echipa mare a bucureştenilor 
foarte repede, la doar 16 ani. A avut un debut de vis 
la seniori, în care, deşi a jucat doar câteva minute, 
a reuşit o pasă de gol pentru Atanas Trică, în vic‑
toria din deplasare cu Ripensia Timişoara (2‑0) de 
pe 5 martie 2023.

l	A fost titular în toate meciurile din playoff‑ul proas‑
păt încheiat al ligii secunde şi are deja 6 goluri şi 7 
assist‑uri pentru seniorii Stelei.

l	Este pasionat de limba arabă, pe care o studiază 
de copil şi pe care speră să o vorbească fluent în 
câţiva ani. 

l	Declaraţia lui la venirea la Ştiinţa: „E un pas foarte 
important în cariera mea şi o alegere făcută cu 
inima. Am fost impresionat de stadionul Ion Oble‑
menco, e ceva de nedescris, când am păşit pe el 
am simţit că sunt într‑un vis. Continuarea acestui 
vis ar fi să devin titular la Universitatea şi apoi să 
ajung la Echipa Naţională.“



AMINTIREA SĂPTĂMÂNII:

22 MAI 2021 

După 14 luni 
de chin şi 
frustrări, venea 
şi o meritată 
bucurie
Tocmai s‑au împlinit patru ani de când Ştiinţa 
ridica marele trofeu cu numărul 12 din istoria ei: 
a opta Cupă a României.

Ştiinţa începea acea campanie de Cupă în şai‑
sprezecimile competiţiei, cu o victorie aşteptată 
împotriva divizionarei C Progresul Spartac: 5‑0 pe 
Ion Oblemenco, cu dubla lui Mamut şi reuşitele lui 
Ofosu, Bic şi Bălaşa. 

După pauza de iarnă, Universitatea îl aducea pe 
bancă pe grecul Marinos Ouzounidis, care ajungea 
la echipă cu doar patru zile înaintea unui meci cru‑
cial: optimea de finală disputată la Botoşani, pe un 



teren acoperit de zăpadă şi împotriva unui adver‑
sar pe care l‑am învins rareori în deplasare. Înce‑
peam totuşi meciul în forţă, cu o pătrundere în mare 
viteză în careu a lui Andrei Ivan, faultat în careu de 
Florescu în secunda 30. Cicâldău transforma lovi‑
tura de pedeapsă, iar Ouzounidis închidea ulterior 
meciul, anunţând deja stilul conservator şi defen‑
siv care avea să‑i caracterizeze mandatul.

Luna următoare, pe 3 martie 2021, ne deplasam 
la Buzău pentru sfertul de finală cu Chindia Târgo‑
vişte. Şi acela era câştigat la limită, tot 1‑0, gol Alex 
Cîmpanu, care l‑a surprins pe portar cu un şut rapid 
şi neanunţat, la scurt, din colţul careului. 

A fost, s‑o recunoaştem, un traseu extrem de 
norocos şi facil până în finală, deoarece în semi‑
finale întâlneam divizionara secundă şi revelaţia 



competiţiei Viitorul Pandurii Târgu Jiu. Gorjenii o 
scoseseră surprinzător din cursă pe U Cluj – 3‑1 
în deplasare, după ce gazdele primeau un roşu la 
scorul de 1‑1. În dubla manşă din semifinală cu 
ceilalţi olteni, ai noştri îşi asigurau practic ultimul 
act după un 3‑0 sec pe teren propriu, cu golurile lui 
Bic, Tudorie şi Fedele. Returul se termina 2‑2, cu 
alb‑albaştrii jucând cât a fost nevoie, forţând după 
ce a fost condusă de două ori şi egalând repede la 
1, apoi la 2.

Finala disputată la Ploieşti a fost una istorică şi 
pentru că avea să fie primul meci de fotbal cu spec‑
tatori disputat în România, după o pauză lungă şi 
grea cauzată de pandemie, care i‑a ţinut pe fani 
14 luni departe de stadioane. Chiar şi aşa, ţara era 
zguduită, oamenii temători, iar procedurile de parti‑
cipare a fanilor anevoioase, prin urmare doar circa 
2000 de spectatori au venit la meci, aproape toţi 
fani ai Craiovei.

Avea să fie o finală mult mai disputată şi mai spec‑
taculoasă decât se preconiza, având în vedere că 
adversara noastră, Astra Giurgiu, retrogradase sur‑
prinzător şi era cu un pas în groapă deja. Însă giur‑
giuvenii aveau să dea totul la acel ultim lor meci pe 
prima scenă fotbalistică internă, dornici cu toţii să 
încheie cu capul sus un sezon dureros.

Aceştia egalau prompt printr‑un penalty transfor‑
mat de Găman, după ce Ivan deschisese scorul la o 
pasă magistrală a lui Dan Nistor. Avea să fie finala 



lui Nistor, care readucea egalarea în prima repriză 
de prelungiri cu o bombă de la 30 de metri, după 
ce Boe‑Kane făcuse 2‑1 pentru Giurgiu. În fine, ace‑
laşi Nistor îşi semna a treia contribuţie şi la golul al 
treilea, centrând din lovitură liberă pentru detenta 
de poveste a lui Screciu, care le făcea suporterilor 
cadou a doua Cupă la interval de 3 ani.

PA R T E N E R I  U N I V E R S I TAT E A  C R A I O V A



OLT E A NCRON ICA M ECI U LU I

Oltenesc, 
prea oltenesc

În 1878, Friedrich Nietzsche publica un eseu intitulat 
„Omenesc, prea omenesc“. În el, de la înălţimea 
narcisismului său, filosoful german deplângea ceea 
ce percepea drept o inferioritate a condiţiei umane: 
faptul că aceasta se bazează prea mult pe emoţii.

Excesele dragi nouă, dar incompatibile 
cu marea performanţă

La acest titlu mi‑a zburat gândul spre finalul acestui 
sezon, caracterizat mai ales de inconstanţă. Şi, deşi 
Nietzsche greşea când spunea că emoţiile ne‑ar face 
inferiori, cu siguranţă nu se înşela când sugera că sco-
pul vieţii ar trebui să fie echilibrul şi lipsa de excese. 

Nu trebuia să ne‑o spună Nietzsche, pentru că ne‑au 
spus‑o dintotdeauna biologia, medicina şi propriul 
corp. În medicină, homeostaza e acea stare de echili-
bru natural către care organismul uman va tinde per-
manent. Supravieţuirea este imposibilă fără acest 
echilibru, iar corpurile şi creierele noastre se vor stră-
dui în mod natural, atunci când sunt dezechilibrate, 



să se reechilibreze. Or, acea reechilibrare se face 
mult mai uşor şi rapid atunci când dezechilibrul ini-
ţial e mic. De aceea, pentru o viaţă bună, cu rezultate 
dorite, neurologii şi psihologii recomandă o trăire mai 
degrabă domoală a emoţiilor. Gândiţi‑vă la un vapor 
care va merge cu atât mai prost (sau chiar va risca 
să se scufunde) atunci când balansul/tangajul navei 
este exagerat de mare. Cam la fel e cu o echipă de 
fotbal.

Într‑un singur sezon, Ştiinţa a avut două perioade 
foarte bune (începutul sezonului cu Gâlcă, apoi înce-
putul mandatului Rădoi) şi două foarte slabe (ultima 
parte a mandatului Gâlcă şi ultimele şase meciuri din 
acest sezon). Tangajul nedorit despre care vorbeam 
a fost cu atât mai ridicat cu cât oscilaţia exagerată a 
formei echipei a fost dublată de o oscilaţie la fel de 
exagerată a reacţiilor noastre, ale celor din jurul ei. E 
cunoscut cum oltenii fac nuntă după câte o singură 
victorie şi înmormântare după o înfrângere, iar acest 
exces în a simţi şi în a ne manifesta afectează pro-
fund, vrând‑nevrând, şi echipa.

Provocarea lui Mirel: să găsească 
homeostaza Craiovei în această pauză

Nu doar acest mandat al lui Mirel a fost caracteri-
zat de inconstanţă, ci şi anteriorul. La fel ca acum, 
atunci Rădoi a început ca din tun, dar a intrat în vrie 
ulterior, după câteva rezultate negative pe care le‑am 
simţit şi trăit cu toţii exagerat de intens. 



E clar că antrenorul nostru cunoaşte şi el importanţa 
echilibrului şi e evident şi cum se străduieşte să‑l 
obţină, atât pe plan personal cât şi la nivel de manage‑
ment al clubului. E clar şi că nu‑i putem reproşa prea 
multe în acest sens, având în vedere că până acum 
nu a beneficiat de niciun cantonament cu echipa.

Faptul că şi Rădoi şi în general toţi cei din manan‑
gementul Ştiinţei au învăţat din greşeli se vede nu 
doar în declaraţiile curajoase şi demne ale antreno‑
rului nostru, ci şi în decizia de a face transferuri sem‑
nificative mult mai rapid decât în alte sezoane. E de 
aşteptat să plecăm cu măcar 4‑5 jucători importanţi 
în plus în cantonamentul de vară, iar această peri‑
oadă de pregătire va fi una foarte importantă, dacă 
nu crucială, pentru viitorul sezon.

Vom pleca în acest cantonament nu doar cu un 
lot (aproape) complet, ci şi cu un antrenor care îşi 
cunoaşte deja foarte bine clubul, iar asta este promi‑
ţător. Am zis „promiţător“, dar iniţial mi‑a venit să zic 
că e „extraordinar“. Pentru că, vedeţi voi, şi eu sunt 
oltean, şi eu am obiceiul să trăiesc prea extrem, şi eu 
oscilez între încredere absolută şi „daună totală“. Dar, 
la fel ca Mirel, încerc să mă controlez şi să găsesc 
acel echilibru atât de necesar vieţii. Să ne reauzim 
aşadar, cu bine şi cu calm, dar şi cu optimism şi încre‑
dere, la începutul lunii iulie. Şi, până atunci, să ne 
antrenăm cu toţii la ce avem de îmbunătăţit, mai ales 
la o susţinere homeostatică a alor noştri. (A.M.)


